
1-12/2008. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2008. október 16-
án (csütörtök) 14 órai kezdettel megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak  :   Halász  István  polgármester,  Baricz  László,  Barnáné  dr.
Jámbor  Dominika,  Franzné  Lakner  Éva,  Halblöner  József,
Kern  István,  Kovács  Mihály,  Szabóné  Hebők  Anikó,
Szurokné Gauder Ágota, Zámbó András képviselők ( 10 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Egyéb meghívottak részéről jelen van: Németh Róbert r. őrgy. a Bácsalmási
Rendőrőrs parancsnoka, Csörgő Krisztián körzeti megbízott,
Besír Zsuzsanna belső ellenőr

N a p i r e n d   e l ő t t :

Halász István polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja  az  ülés  határozatképességét,  mivel  10  fő  képviselő  közül
valamennyi képviselő jelen van.
Bejelenti,  hogy a  mai  ülés jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné ig.  főelőadó.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselőt,
amely javaslattal a Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.
Javaslatot  tett  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület azzal a módosítással, hogy 2. napirendi
pontként a rendőrség beszámolóját, 3. napirendi pontként a Szociális Bizottság
beszámolóját, 4. napirendi pontként a belső ellenőrzési ütemtervet, 5. napirendi
pontként  tulajdon  önkormányzat  részére  történő  átadása  (nevesítése),  6.
napirendi  pontként  állásfoglalást  igénylő  személyi  ügy  zárt  ülésen  történő
tárgyalását tűzzék napirendre. A 6. napirend tárgyalását az elmúlt hét eseményei
teszik indokolttá.



Ezt  követően  a  Képviselő-testület  10  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

87/2008.(X.16.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2008.  október  16-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról, az előző testületi ülésen elhangzott bejelentések nyomán tett
intézkedésekről, és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

      Előadó: Halász István polgármester

2./ A közrend és közbiztonság helyzete településünkön.
     Előadó: Németh Róbert r. őrgy. a Bajai Rendőrkapitányság 

        Bácsalmási Rendőrőrs parancsnoka

3./  Beszámoló  a  Szociális,  Oktatási,  Közművelődési  és  Sport  Bizottság
tevékenységéről.

      Előadó: Franzné Lakner Éva a Bizottság elnöke

4./ Belső ellenőrzési ütemterv
     Előadó: Besír Zsuzsanna belső ellenőr

5./ Tulajdon önkormányzat részére történő átadása (nevesítése)
      Előadó: Halász István polgármester

6./ Állásfoglalást igénylő személyi ügy (zárt ülés)
     Előadó: Halász István polgármester

7./ Egyebek 

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról,  az  előző  testületi  ülésen  elhangzott  bejelentések
nyomán  tett  intézkedésekről,  és  az  átruházott  hatáskörben  hozott
döntésekről.

      Előadó: Halász István polgármester
     
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)
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Halász István polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatosan hozzászólás,
észrevétel  nem  hangzott  el,  javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról előterjesztett beszámolót fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  10  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

88/2008.(X.16.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról, az előző testületi ülésen 
elhangzott bejelentések nyomán tett intézkedésekről, 
és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű
képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót a polgármester
előterjesztésének megfelelően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: képviselő-testület

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ A közrend és közbiztonság helyzete településünkön.
     Előadó: Németh Róbert r. őrgy. a Bajai Rendőrkapitányság 
                   Bácsalmási Rendőrőrs parancsnoka

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Németh  Róbert  r.  őrgy.  a  Bácsalmási  Rendőrőrs  parancsnoka: Köszönti  a
Képviselő-testület  tagjait.  A  Rendőrkapitányság  vezetője  is  szeretett  volna  a
képviselő-testületi  ülésen  részt  venni,  de  más irányú elfoglaltsága  miatt  nem
tudott eljönni.  A beszámolójában Kunbaja községet  érintően mindent leírt.  A
bűncselekmények száma 24 %-al csökkent 2007-re. Az idén 5 bűncselekmény
történt. Pozitív, hogy 2006-ban 13 vagyon elleni bűncselekmény volt, 2007-ben
9. A többi bűncselekményben is csökkenés mutatkozik. 
Április  hónapban  Molnár  Zsolt  körzeti  megbízott  nyugdíjba  vonult,  azóta
Csörgő Krisztián látja el a körzeti megbízotti feladatokat. Várja a kérdéseket,
véleményeket.

Halász  István  polgármester: A  jelenlegi  körzeti  megbízott  Csörgő  Krisztián
hozzáállását pozitívnak értékeli.

3



Információi  szerint  van  egy  program  a  kisfalvakban  körzeti  megbízottak
letelepítésére.  Ha  ez  a  program  megvalósulna,  szeretnének  egy  új,  rendes
szolgálati  lakást  biztosítani  a  körzeti  megbízottnak.  A  falunak  ez  lenne  az
érdeke.

Németh  Róbert  r.  őrgy.  a  Bácsalmási  Rendőrőrs  parancsnoka: Valós  az
információ,  úgy  hangzott  el,  hogy  minden  községnek  legyen  körzeti
megbízottja.  Kunbaja  határ  menti  település,  ezért  kértek  még  egy  státuszt  a
meglévő mellé. Szeretné, ha ez megvalósulna.

Halász István polgármester: Kunbaja lakosságának az érdeke az állandó rendőri
jelenlét. Az elmúlt időszakban 27 problémás ember költözött el a községből.
Megköszöni  Németh Róbert  r.őrgy és Csörgő Krisztián kmb. munkáját.  Úgy
látja, hogy az együttműködés az önkormányzat és a rendőrség között rendben
van. A határozatról a Rendőrkapitányság vezetőjét is értesíteni fogják.

Csörgő Krisztián körzeti megbízott: Megköszöni a jegyző, a polgármester és a
Képviselő-testület eddig nyújtott segítségét. Reméli, hogy a jó viszony továbbra
is megmarad.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Véleménye  szerint  egy  gondosan
összeállított beszámoló került a Képviselő-testület elé. Lényegesen csökkent a
bűncselekmények száma a kitartó és következetes munka eredményeként.
A  Vagyonvédelmi  Alapítvány  munkáját  személy  szerint  is  érzi,  hiszen
közhasznú társaságuk is megállapodást kötött a Vagyonvédelmi Alapítvánnyal,
aki az üzem vagyonvédelmét ellátja. Minden esetben a riasztó kijelzése során
gyorsan  történik  intézkedés  és  a  rendőrség  néhány  perc  alatt  a  helyszínre
érkezik.
A Képviselő-testületnek  és  az  Önkormányzatnak  évek  óta  jó  a  kapcsolata  a
rendőrséggel,  gyorsak  az  intézkedések.  Az  állampolgárok  is  érzik  ezt,  ez  a
közbiztonságot  szolgálja.  Megköszöni  a  munkát,  és  javasolja  a  beszámoló
elfogadását.

Baricz László képviselő: Kiválóan látszik a statisztikából a tendencia, harmada a
bűncselekmények  száma  az  átlagnak.  Ha  a  Képviselő-testület  hatni  tudna  a
körzeti  megbízottak  letelepedésével  kapcsolatos  programban,  az  jót  tenne  az
ügynek.

Franzné  Lakner  Éva  képviselő: Jó  és  részletes  beszámolót  kaptak.  A
Családsegítő Központ is jó a kapcsolatot tart fenn a rendőrséggel. Javasolja a
beszámoló elfogadását.
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Szabóné Hebők Anikó képviselő: Alapos, részletes beszámolót kaptak. Érezni
lehet  a  rendőri  jelenlétet,  csökken  a  bűncselekmények  száma.  Javasolja  a
beszámoló elfogadását.

Kovács  Mihály  képviselő: Megköszöni  a  Polgárőr  Egyesület  nevében  a
rendőrség együttműködését. Hogy áll a környéken a drog-helyzet?

Németh  Róbert  r.  őrgy.  a  Bácsalmási  Rendőrőrs  parancsnoka: Jó  lenne
kijelenteni,  hogy nincs,  de  azért  itt  is  valamilyen szinten  jelen van (vidéken
tanulók,  dolgozók  között).  Drogterjesztéssel  és  drogfogyasztással  nem
találkoztak. 
Kéri  a  Képviselő-testületet,  hogy  a  Polgárőrséget  támogassák.  Itt  régóta  jól
működik.  Nagyon  jó  dolog,  a  rendőrség  sokszor  támaszkodik  rájuk  pl.
választások, rendezvények alkalmával stb.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Javasolja, hogy határozatban kérjék a
Rendőrkapitányság  vezetőjétől,  hogy  még  1  státusz  kerüljön  beállításra  a
meglévő körzeti megbízott mellé a községben.

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a
kiegészítésekkel  együtt  fogadja  el  a  közrend  és  közbiztonság  helyzetéről
előterjesztett beszámolót.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  10  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

89/2008.(X.16.) öh.  H a t á r o z a t
A közrend és közbiztonság helyzete 
településünkön.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
település  közrend  és  közbiztonsági  helyzetéről  szóló  beszámolót,  melyet  a
szóbeli kiegészítéssel együtt elfogadott.
A  Képviselő-testület  köszönetét  fejezi  ki  a  település  érdekében  kifejtett
lelkiismeretes és szolgálatkész munkáért.
Felkéri  a  Polgármestert,  hogy státusz  ügyben forduljon a  területileg illetékes
Főkapitány Úrhoz.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
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H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./  Beszámoló  a    Szociális,  Oktatási,  Közművelődési  és  Sport  Bizottság  
tevékenységéről.

      Előadó: Franzné Lakner Éva a Bizottság elnöke

      (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  a  Bizottság  elnöke: 2007.  október  19-től  vesz  részt  a
Bizottság  munkájában.  A Bizottság  csak szociális  témájú ügyekben ülésezik,
segélyezésekben döntenek. Oktatási, közművelődési, sport témák nem kerültek a
Bizottság elé, így a beszámolóban sem szerepelnek.

Szép Katalin jegyző: Kifogásolja,  hogy a beszámolóból hiányzik a bizottsági
tagoknak szóló köszönet az eddig végzett munkáért, valamint a Polgármesteri
Hivatal apparátusának szóló köszönet a bizottsági ülések előkészítéséért. Ezt a
beszámolót is Ő készítette Róka Eszterrel. A beszámolóban szerepelt a köszönet,
amit a Bizottság elnöke kihúzott. A Bizottság elnöke helyében megköszönné a
Bizottság  tagjainak  is  az  eddigi  munkáját.  A  jövőben  is  minden  segítséget
megadnak a Bizottságnak, hogy munkájukat eredményesen végezhessék.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Véleménye szerint bővebben is lehetett
volna írni a Bizottság munkájáról.

Franzné Lakner Éva a Bizottság elnöke: Azért nem ő készítette el a beszámolót,
mert  az  SZMSZ-ben  is  szerepel,  hogy  a  hivatal  feladata  elkészíteni  az
előterjesztéseket.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Nem ért egyet a Bizottság elnökével.
Az  elnök  nincs  tisztában  a  fogalmakkal.  Nem  jól  értelmezi  az  SZMSZ-ben
rögzített  bizottsági  hatásköröket.  A  hivatal  dolgozója  az  előterjesztések
előkészítésében vesz részt, és szükség szerint adatokat szolgáltat a beszámoló
elkészítéséhez.  A  munkát  a  bizottság  elnöke  koordinálja,  a  beszámoló
elkészítése is az ő feladata. Itt egy olyan bizottságról van szó, amely nem csak
szociális feladatokat lát el, hanem oktatási, közművelődési és sport feladatokat
is. Valamennyi területről információkat kellett volna gyűjteni, és a beszámolót
úgy elkészíteni, hogy minden területről tájékoztatást kapjon a Képviselő-testület.
Ebben a beszámolóban csak statisztika van, amely kizárólag a szociális területet
érinti. A beszámoló összeállítása során a bizottság tagjainak a véleményét is ki
kellett  volna  kérni,  hiszen  sok  segítséget  tudtak  volna  adni  a  beszámoló
elkészítéséhez.
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Kovács Mihály képviselő: Egy ideig tagja volt a Szociális Bizottságnak. Soha
nem érkezett úgy a bizottsági ülésre, hogy Róka Eszter ne készítette volna el az
ülés anyagát. Köszönet érte.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Mint a művelődésügyben dolgozó szívesen
beszámol  a művelődés helyzetéről,  ha a bizottság erre felkéri.  Nem keresték
meg.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: A bizottsági  tagok  közül  hárman is
tevékenykednek  a  Sportegyesületben,  ők  is  tudtak  volna  információval
szolgálni.

Franzné Lakner Éva a Bizottság elnöke: Nem kapott a Bizottság előterjesztést.
Nem érkezett ilyen tárgyú előterjesztés a Bizottsághoz.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Véleménye szerint a Bizottság elnöke
nem érti az előterjesztés fogalmát. 
Az SZMSZ-ben rögzítetteket sajnálatos módon nem tudja értelmezni, és nem
tudja,  mi  a  bizottság  elnökének  feladata.  Ismételten  hangsúlyozza,  hogy  a
hivatal dolgozóinak a feladata a beszámoló előkészítésében való részvétel,  de
nem a beszámoló elkészítése, az a bizottság elnökének a feladata.

Franzné  Lakner  Éva  a  Bizottság  elnöke: Ki  felel  a  hivatal  törvényes
működéséért?

Baricz László képviselő: Nem kívánja minősíteni ezt a beszámolót.
A kultúrával  kapcsolatban elmondja,  hogy az IKSZT pályázat  elkészítésében
részt vett, a pályázatot benyújtották. Ez kb. 40 millió Ft-os pályázat.

Szép Katalin jegyző: Róka Eszterrel a beszámoló vázlatát készítették el, kérte a
Bizottság elnökét, hogy töltse meg tartalommal. Nem az a feladata, hogy kész
beszámolót adjon át a Bizottság elnökének. A feladatuk az, hogy előkészítsék.

Kovács Mihály képviselő: Az egyesületek is számot adnak beszámolójukban a
költségvetésükről. A Bizottság sem adhatja alább.

Halász  István  polgármester: Ennyi  kritika  után  nem  javasolja  a  beszámoló
elfogadását a Képviselő-testületnek.

Ezt követően a Képviselő-testület 0 „igen” szavazattal, 7 „nem” szavazattal, 3
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:
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90/2008.(X.16.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Szociális, Oktatási, 
Közművelődési és Sport Bizottság  
tevékenységéről.

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a  Szociális,  Oktatási,
Közművelődési  és  Sport  Bizottság  tevékenységéről  szóló  beszámolót
megtárgyalta.
A Képviselő-testület  a  beszámolót  szóbeli  kiegészítések figyelembe vételével
nem fogadja el.
A  Képviselő-testület  kéri  a  polgármestert,  hogy  a  határozatot  az  érintettek
részére küldje meg.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Belső ellenőrzési ütemterv
     Előadó: Besír Zsuzsanna belső ellenőr

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Besír Zsuzsanna belső ellenőr: Teljesen új módszer szerint kerültek elosztásra az
ellenőrzési napok, így a kisebb településekre jut több idő.

Franzné  Lakner  Éva  képviselő: A  belső  ellenőrzési  ütemtervben
Gyermekvédelmi Központ szerepel.

Besír Zsuzsanna belső ellenőr: Elírás történt, helyesen Családsegítő Központ.

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  belső
ellenőrzési ütemtervet az elhangzott módosítás figyelembevételével fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  10  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

91/2008.(X.16.) öh.  H a t á r o z a t
Belső ellenőrzési ütemterv 
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Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megtárgyalta  az
Önkormányzat 2009. évi ellenőrzési munkatervét, és azt az előterjesztés szerinti
tartalommal az elhangzott módosítás figyelembe vételével elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
             Szép Katalin jegyző

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ Tulajdon önkormányzat részére történő átadása (nevesítése)
      Előadó: Halász István polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Halász István polgármester: A Bácsalmás Kistérségi Társulás Fejlesztési Tanács
ülésén is tárgyalták az előterjesztést, ott nem javasolták a Kht. megszüntetését.

Baricz László képviselő: A Fejlesztési Tanács az egyedüli tulajdonosa a Kht-
nak.  A  Kht-ban  komoly  fejlesztői  tevékenységet  folytatnak,  van  múltja.
Alkalmas,  mint  nonprofit  szervezet  pályázatok  benyújtására.  Munkaügyi
programokat  is  megvalósítanak.  Néhányan úgy vélték,  hogy nincs  szükség  a
Kht-ra,  azonban  volt  olyan  vélemény  is,  hogy  szükség  van  rá.  Kunbaja
kedvezőbb helyzetbe kerül, mintha nem lenne Kht.
Javasolja,  hogy  Kunbaja  község  maradjon  tulajdonos  a  Kht-ban,  ez  értéket
képvisel.

Halász  István  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
előterjesztést a határozati javaslattal együtt fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  10  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

92/2008.(X.16.) öh.  H a t á r o z a t
Tulajdon önkormányzat részére 
történő átadása (nevesítése)

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bácsalmás Kistérségi
Terület-  és  Vidékfejlesztési  Kht.  0Ft-on  felajánlott  tulajdonrész  átruházását
(nevesítését) elfogadja.

Határidő: 2008. október 31.
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Felelős: Halász István polgármester

Határozatról értesül:
- Bácsalmás Kistérségi Többcélú Társulás
- Irattár

Halász István polgármester: Elmondja,  hogy a képviselőtestületi  ülés  további
részében  állásfoglalást  igénylő  személyi  ügyet  kívánnak  tárgyalni.  A
Családsegítő Központ vezetőjét, a polgármestert és a jegyzőt érinti a napirendi
pont, ezért zárt ülés tartását kéri.

Szép  Katalin  jegyző: A napirendi  pont  jellegére  tekintettel  zárt  ülést  kér.  A
napirend  elfogadásakor  is  elhangzott,  hogy  3  személyt  érint  a  napirend,  a
polgármestert, a jegyzőt, és a Családsegítő Központ vezetőjének személyét. Az
érintett  képviselőnő  akkor  megszavazta  a  napirend  zárt  ülésen  történő
tárgyalását.

Franzné Lakner Éva Családsegítő Központ vezetője, képviselő: Nem kéri zárt
ülés tartását.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  10  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

93/2008.(X.16.) öh.  H a t á r o z a t
Zárt ülés tartásáról

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ötv. 12.§ (4) bek.
b.)  pontja  és  az  SZMSZ 31.§  (1)  bek.  a,)  pontja  alapján  elrendeli  zárt  ülés
tartását az állásfoglalást igénylő személyi ügy napirend tárgyalása idejére.

A  képviselőtestület  ülésének  további  eseményeit  a  zárt  ülésről  készült
1-12/2/2008. számú jegyzőkönyv tartalmazza
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Halász  István polgármester  újra  megnyitja  a nyílt  ülést.  A Képviselő-testület
ülése nyílt ülésként folytatódik tovább. 

H e t e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

7./ Egyebek 

Szabóné  Hebők  Anikó  képviselő: Szeretettel  meghívja  a  Képviselő-testület
tagjait a 2008. október 22-én 17 órára az 1956-os események emlékére tartandó
ünnepi műsorra.
Tájékoztatja  továbbá  a  képviselőket,  hogy  az  ÁNTSZ  ellenőrzést  végzett  a
művelődési  házban.  Az  észrevételeit  írásban  közölte,  a  hiányosságok
megszüntetésére 2008. december 31-ig adott határidőt. Mindenki előtt  ismert,
hogy a művelődési házban jelenleg felújítás folyik, és ezen kívül pályázatot is
benyújtottak az épület korszerűsítésére.  Az ÁNTSZ által leírtakat a megadott
határidőig így nem tudják teljes egészében teljesíteni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Véleménye szerint intézkedési tervet
kell  készíteni  a  hiányosságok megszüntetésével  kapcsolatban,  ezt  az  ÁNTSZ
elfogadja.

Szurokné Gauder  Ágota  alpolgármester: A lakosság  körében sok a  panasz  a
kóbor kutyákra. Ezzel kapcsolatban indítványozza, hogy szabályozzák le, hogy a
tulajdonos a kutyákat az utcára csak pórázzal, és szájkosárral vihesse ki. 
Szórólapokkal kellene a lakosság figyelmét felhívni a fentiekre.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  ebtartással  kapcsolatos
rendeletünket felül kell vizsgálni és az új jogszabályokkal kiegészíteni.

Baricz László képviselő: Meg kell  határozni azt  is,  hogy milyen kutyát lehet
kivinni az utcára.

Halász  István  polgármester: Az  iskola  és  az  óvoda  közötti  útszakasz
balesetveszélyes,  indokolt  lenne  zebrát  felfesteni.  A  Rákóczi–Bajcsy  u.
kereszteződése is balesetveszélyes, ide fekvőrendőr elhelyezése lenne indokolt.
A Képviselő-testületnek dönteni kellene ezekben a kérdésekben, hova kerüljön a
zebra ill. fekvőrendőr.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Javasolja,  hogy  Racsmány  János
műszaki ügyintéző nézzen utána a lehetőségeknek, dolgozza ki, és úgy kerüljön
a Képviselő-testület elé döntésre.
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Halász István polgármester: A következő képviselő-testületi ülésen visszatérnek
a témára.

Baricz  László  képviselő: Tájékoztatja  a  Képviselő-testület  tagjait,  hogy  a
leghátrányosabb kistérségekben elkezdődött egy program a gazdaságfejlesztés, a
közlekedés,  a  foglalkoztatás,  az  oktatás  területén.  Volt  néhány  megbeszélés,
ahol  képviselte  a  térséget.  Útépítésekkel  kapcsolatban  javaslatokkal,
vállalkozásfejlesztési javaslatokkal álltak elő. A mai napon itt Kunbaján lesz egy
fórum, ahol a helyi vállalkozókat tájékoztatják a programról.  

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1520 órakor bezárta.

Kmf.

Halász István   Szép Katalin
          polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Barnáné dr. Jámbor Dominika
képviselő
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